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T17-04

C 10-jan-17

9. RIB Horecaconvenant ‘Veilig 

uitgaan in de Krimpenerwaard’

Burgemeester zegt een aparte notitie 

evenementenbeleid toe. Hij hoopt deze notitie voor de 

zomer aan te bieden aan de raad. (T17-04)

Burgemeester

Afgedaan. Raadscommissie SBBV 8 januari 2019 - Concept-beleidsregels 

evenementen

T17-05

C 10-jan-17

9. RIB Horecaconvenant ‘Veilig 

uitgaan in de Krimpenerwaard’

GBS vraagt aandacht voor de genoemde tijden m.b.t. 

het terrassenbeleid: er wordt gesproken over 22.30 

i.p.v. 23.30.

PvdA vraagt of het genoemde tijdstip van 23.00 uur 

voor nieuwe evenementen juist is.

Burgemeester zegt toe dit nader te bezien. (T17-05)

Burgemeester

Wordt meegenomen in het terassenbeleid wat door het 

college uiterlijk 31 december 2018 wordt vastgesteld

T17-124

C 20-jun-17

6. Kaders 2018 Burgemeester zegt toe de structurele dekking van 

buurtbemiddeling aan het eind van het jaar te 

evalueren. (T17-124)

Burgemeester

Uw raad wordt na de evaluatie geïnformeerd over de 

uitkomsten

T17-176

C 3-okt-17

10. Integraal Beleidsplan Openbare 

Ruimte 2018-2021 

Weth. Boere zegt toe het ambitieniveau van het 

masterplan Overtuin Bisdom van Vliet met alle partijen 

te bespreken en het daarna ter bespreking aan te 

bieden aan de raad. 

(T17-176)
Boere

De verwachting is dat het masterplan december 2018 

gereed zal zijn. 

Bestuurlijke behandeling in college februari, waarna RIB 

aan de raad wordt gezonden.Update 23/7/18: verwachting 

is dat deze zomer de 0 meting wordt afgerond en besproken 

met de Stichting. Vervolgens wordt begonnen met een 

uitvoeringsplan welke gecommuniceerd wordt met de raad.  

T17-178

C 3-okt-17

10. Integraal Beleidsplan Openbare 

Ruimte 2018-2023

Weth. Boere zegt toe de uitkomst van de inventarisatie 

culturele kunstwerken ter kennisname aan de 

commissie te sturen.    (T17-178)
Bening

De opdracht voor de inventarisatie en het 

meerjarenonderhoudsplan is verstrekt. 

T18-1 C 9-jan-18 5. Toezeggingenlijst College zegt toe de openstaande toezeggingen deze 

collegeperiode, voor de commissie van februari, af te 

doen. Indien dit niet mogelijk is wordt de laatste stand 

van zaken in de lijst opgenomen. (T18-1)

college loopt.

T18-2 C 9-jan-18 8. Extra kleedkamers op sportpark 

Tiendweg Krimpen aan de Lek 

Weth. Sleeuwenhoek zegt toe een overzicht op te 

stellen van de diverse 

eigendoms/huur/gebruikersvergoeding- constructies 

per vereniging. (T18-2)

Sleeuwenhoek Overzicht wordt opgesteld en verwerkt in het ‘plan 

sportaccommodaties’. Planning besluitvorming van het plan 

sportaccommodaties is maart 2019.

T18-8 C 9-jan-18 10. Actualiteiten debat CDA 

Uitvoering en coördinatie buurtsport 

via een externe organisatie

De voorzitter concludeert dat de keuze tussen 

uitbesteding of uitvoering in eigen beheer (en criteria), 

in een brede organisatievisie een plaats moet krijgen. 

Griffie, directie, college bespreken dit. (T18-8)

college In 2019 wordt een visie op het al dan niet verzelfstandigen 

van gemeentelijke sporttaken opgesteld. 

T18-21 C 17-jan-18 1. RDOG Benchmark RDOG komt naar de raad. (T18-21) S. de 

Gouw/Sleeuwenh

oek

De benchmark is inmiddels ontvangen. Er wordt een 

intepretatie van de benchmark opgesteld voor de Raad. 

T18-22 C 17-jan-18 2. Algemene plaatselijke verordening 

Krimpenerwaard 2018 

De burgemeester zegt toe na de verkiezingen in 

overleg met welstand nadere beleidsregels omtrent het 

uiterlijk van de gemeente ter advisering aan de 

commissie voor te leggen om te komen tot een 

vergunningensysteem (art. 2.10). (T18-22)

Burgemeester Is in voorbereiding. 

T18-23 C 17-jan-18 2. Algemene plaatselijke verordening 

Krimpenerwaard 2018 

De burgemeester zegt toe de ervaringen van de Pilot 

Lekdijk Schoonhoven, overlast motoren, te delen met 

de commissie.  

(T18-23)

Burgemeester De uitkomsten zijn recentelijk ontvangen en wordt 

aangeboden aan het college en vervolgens naar de Raad 

gestuurd.

T18-24 C 17-jan-18 2. Algemene plaatselijke verordening 

Krimpenerwaard 2018 

De burgemeester zegt toe na een jaar met een 

evaluatie te komen van deze verordening om m.n. te 

zien hoe het gaat het de punten die nu geschrapt zijn. 

(T18-24)

Burgemeester Evaluatie wordt eind 2018 uitgevoerd, waarna u per 

raadsinformatiebrief geïnformeerd wordt. 
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T18-25 C 17-jan-18 2. Algemene plaatselijke verordening 

Krimpenerwaard 2018 

De burgemeester zegt toe met de commissie 

prioritering handhaving-activiteiten te bespreken 

(BOA’s). (T18-25)

Burgemeester Op dit moment wordt gewerkt aan een risico analyse voor 

een integraal handhavingsbeleid waarin dit wordt 

meegenomen. (zie ook T17-99 en T17-211) 

T18-41 C 6-feb-18 6. Ingekomen stukken uit de raad - 

het betreft een korte vraag of reactie

m.b.t. 1.31 RIB verloop jaarwisseling: de burgemeester 

zegt toe te bezien of er aanvullende activiteiten 

georganiseerd kunnen worden om mensen “van de 

straat” te houden. (T18-41)

Burgemeester Afgedaan. Er zijn geen extra activiteiten georganiseerd. Gekozen is voor het 

vrijlaten van de openingstijden horeca. Dit heeft goed uitgepakt. Evaluatie van 

jaarwisseling 18/19 komt eind januari naar de raad.

T18-57 C 3-apr-18 Vragenhalfuurtje - PK – Overtuin 

Bisdom van Vliet

Weth. de Wit zegt toe de raad uit te nodigen voor een 

inwonersavond, 2e helft mei 2018. T18-57

de Wit Inwonersavond is verplaatst naar het najaar. Dan wordt de 

raad uitgenodigd

T18-58 C 3-apr-18 Vragenhalfuurtje - PK – Overtuin 

Bisdom van Vliet

Weth. de Wit zegt toe de raad in juni ’18 via een RIB te 

informeren over de uitkomst van de 0-meting en 

verslag te doen van de inwonersavond. T18-58

de Wit  De uitkomst van de 0 meting wordt deze zomer afgerond 

en besproken met de stichting. Naar aanleiding daarvan 

wordt de Raad in oktober geïnformeerd via een RIB

T18-59 C 3-apr-18 Vragenhalfuurtje - PK – Overtuin 

Bisdom van Vliet

Weth. de Wit zeg toe het geactualiseerde Masterplan 

aan te bieden aan de raad (planning nov 2018) T18-59

de Wit Naar verwachting wordt dit voorjaar 2019 in verband met 

het opschuiven van de inwonersavond en het bespreken 

van de 0-meting.

T18-95 C 5-jun-18 8. Visie op toekomst Zilvermuseum Weth. de Wit zegt toe met quick-wins de route naar het 

museum te willen verduidelijken en te kijken naar 

mogelijkheden banner. (T18-95)

de Wit Afgedaan. Zilveras is nu vastgelegd met het vaststellen van het Ambitiedocument 

Pilot Omgevingsplan Binnenstad Schoonhoven. Momenteel wordt gewerkt aan de 

bestuursopdracht en wordt door RO naar een interne projectleider gezocht. Vanuit 

RO wordt overleg gevoerd met het Zilvermuseum over de banieren, aangezien er 

wel een vergunning is afgegeven.

T18-96 C 5-jun-18 8. Visie op toekomst Zilvermuseum
Weth. de Wit zegt toe de stand van zaken van 

museum over een halfjaar (of evt eerder) met de raad 

te bespreken. (T18-96)

de Wit Afgedaan. Raadscommissie SBBV 8 januari 2019 - Evaluatie voortgang 

prestatieafspraken Ned. Zilvermuseum schoonhoven.

T18-99 C 5-jun-18 10. Startnotitie Integraal 

Veiligheidsbeleid

Burgemeester zegt toe dit najaar te komen met een 

Nota Dierenwelzijn. (T18-99)

Burgemeester Er wordt een kaderstellende discussie voorbereid voor de 

commissievergadering van december (zie ook T18-123)

T18-118 C 19-jun-18 4. Jaarstukken 2017 Weth. Sleeuwenhoek zegt toe dat de 

voortgangsrapprtage projecten financiele sturing 

jeugdhulp in de tweede helft 2018 naar de raad komt. 

(T18-118)

Sleeuwenhoek In januari komt er een raadsinformatiebrief in het college, 

die vervolgens wordt doorgezonden naar de raad.

T18-122 C 19-jun-18 4. Jaarstukken 2017 Burgemeester zegt toe de raad op de hoogte te 

houden van de stand van zaken overdracht eigendom 

brandweerkazernes (T18-122)

Boere Afgedaan. Opgenomen in proces: als er ontwikkelingen zijn, wordt de raad 

geïnformeerd. Het traject loopt, zodra er inhoudelijke mededelingen zijn wordt u 

hierover geïnformeerd. 

T18-123 C 19-jun-18 4. Jaarstukken 2017 Burgemeester zegt toe dat de nota dierenwelzijn (2) dit 

jaar naar de raad komt. (T18-123)

Burgemeester Er wordt een kaderstellende discussie voorbereid voor de 

commissievergadering van december (zie ook T18-99)

T18-126 C 19-jun-18 6. Kadernota Burgemeester zegt toe dat een nota participatie 

opgesteld wordt en prioriteit heeft.  (T18-126)

Burgemeester In het collegeprogramma 2018-2022 is afgesproken dat er 

in 2019 een Participatiekader komt.

T18-127 C 19-jun-18 6. Kadernota Weth. Boere zegt toe te kijken naar de stand van zaken 

projecten via Right to challenge en dit onderwerp op te 

nemen in de nota participatie. (T18-127)

Boere Op dit moment loopt er een aantal initiatieven op het gebied 

van Right to Challenge. In een mondelinge toelichting kan 

wethouder Boere aangeven wat er tot nu toe is gebeurd. 

Verder sluit het aan bij de planning Participatiekader zie T18-

126.

T18-145 C 4-sep-18 6. Ingekomen stukken raad

Tips voor een bewuster 

insectenbeheer

Weth. Boere zegt toe de vragen van PK schriftelijk te 

beantwoorden. Zie verslag.  (T18-145)

20nov: De uitwerking van M18-29 komt naar de raad.

Boere Verwerkt in CV "verbeteren biodiversiteit", geagendeerd 27-

11
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T18-146 C 4-sep-18 6. Ingekomen stukken raad

Brief bewoners over de 

parkeerproblemen 

Scheepmakershaven en Werf.

Weth. Bening zegt toe voor het einde van het jaar een 

beperkte inventarisatie te doen naar de 

parkeerproblematiek en indien gewenst de uitkomst te 

bespreken met de bewoners en bedrijven. (T18-146)

Bening Afgedaan. Wethouder Bening heeft met een afvaardiging van bewoners (VVE) 

gesproken. Er is afgesproken een bord te plaats “P – uitsluitend voor bewoners’ bij 

wijze van ‘pilot’. Bord is inmiddels geplaatst.

T18-147 C 4-sep-18 6. Ingekomen stukken raad

RIB Extra aansluiting woonkern 

Stolwijk op de N207

Weth. Bening zegt toe de vragen van het CDA 

schriftelijk te beantwoorden, zo mogelijk voor de 

raadsvergadering van 25 september: 

- welke vraag het college aan de provincie zal 

formuleren; 

- welk tijdpad het college voor zich ziet bij het 

formuleren van die vraag;

- is het college bereid  te participeren in het onderzoek;

- wat is de eigen visie van het college op de aanpak;

- wat kwam aan de orde in het gesprek met de 

commissaris van de Koning en de gedeputeerde.

(T18-147)

Bening Wordt aan gewerkt

T18-148 C 4-sep-18 6. Ingekomen stukken raad

Brief Harvest vastgoedbeheer aanleg 

restant Verbindingsweg Noord met de 

N210

Weth. Bening zegt toe de vragen van het CDA 

schriftelijk te beantwoorden

- staat het college achter deze verbinding staat;

- hoe ziet het plan van aanpak eruit om die te 

realiseren’

- wanneer de raad een volgende stap en resultaten kan 

verwachten. (T18-148)

Bening

T18-149 C 4-sep-18 7. Vragenhalfuurtje

Bijdrage regeling extra beveiliging 

koopwoningen

Burgemeester zegt toe de vragen van de VVD mee te 

nemen in het onderzoek naar de invoering van het 

Politiekeurmerk Veilig Wonen :

1. Is het college bereid om deze mogelijkheid te 

onderzoeken en in te stellen?

2. Zo niet, is het college bereid om andere maatregelen 

te nemen welke inbraken tegengaan?

(18-149)

Burgemeester Afgedaan: Subsidieregeling wordt niet gedaan, de effectiviteit hiervan is niet 

aantrekkelijk in de Krimpenerwaard gezien het huidige lage aantal woninginbraken.

Maatregelen die genomen worden zijn: preventieve communicatie; stimuleren 

Burgernet en Whatsapp buurtpreventie. Tevens is het voornemen om vanaf 2019 

een aantal keren een schouw te organiseren ism WhatsApp 

buurtpreventiegroepen. 

T18-150 C 4-sep-18 7. Vragenhalfuurtje

Bijdrage regeling extra beveiliging 

koopwoningen

Burgemeester zegt toe bij de begroting terug te komen 

op de vraag VVD over de BOA’s:  

Is het college bereid om extra boa’s aan te stellen 

omdat het nog wel minimaal twee jaar duurt voordat de 

beloofde extra wijkagenten actief kunnen zijn.(T18-150)

Burgemeester

T18-153 C 4-sep-18 10. Unieck! Zorgverlening Burgemeester zegt toe de uitspraak van de commissie 

bezwaarschriften betreffende de opgelegde dwangsom 

aan de raad te sturen nadat het college daar een 

standpunt over heeft ingenomen. (T18-153)

Burgemeester Afgedaan. Raad 29 januari 2019 - RIB Unieck Zorgverlening

T18-172 C 2-okt-18 6. Ingekomen stukken uit de raad

PK - 1.17 RIB Jaarverslag 2017 

Commissie Bezwaarschriften 

Krimpenerwaard

Burgemeester zegt toe nog met de portefeuillehouder 

te spreken over hoe het zit met bezwaarmakers met 

betrekking tot bijstand. (18-172) 

Burgemeester
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T18-173 C 2-okt-18 PK - 3.4 Brief Dhr. J. Neven, afsluiten 

doorgaande weg tijdens weekmarkt 

Lekkerkerk 18-0019278

Burgemeester zegt toe in overleg te gaan met de 

winkeliers over de meest gewenste locatie voor de 

markt. (T18-173)

Cie SBBV 20 nov: Weth. Bening  meldt dat er overleg 

is geweest en er met spoed bij de raad op terug te 

komen.

Burgemeester

T18-175 C 2-okt-18 7. Vragenhalfuur

PK, Horeca + Overtuin Bisdom van 

Vliet

Burgemeester zegt toe bij de para-commerciële 

accommodaties opnieuw te benadrukken welke 

activiteiten wel/niet toegestaan zijn. (T18-175)

Burgemeester

T18-176 C 2-okt-18 7. Vragenhalfuur

VVD, Brand in Molenaarsgraaf

Burgemeester zegt toe na te gaan hoe het kan dat niet 

iedereen een NL-alert over deze brand heeft 

ontvangen. (T18-176)

Burgemeester Afgedaan. Raad 11 december 2018 - Lijst ingekomen stukken - RIB Afdoening T18-

176 Brand Molenaarsgraaf

T18-181 C 2-okt-18 9. Subsidiejaarplan 2019 Weth. Sleeuwenhoek zegt toe te bezien of ze meer 

informatie op de website kan geven over de 

subsidieregels en dan met name over activiteiten voor 

leden versus activiteiten die voor een ieder openstaan. 

(T18-181)

Sleeuwenhoek Afgedaan. De actie is afgehandeld. Aan het veel gestelde vragenlijstje op de 

website is de vraag (en het antwoord) opgenomen onder Algemene 

Uitsluitingsgronden: "Kunnen sportvereningen en/of culturele organisaties subsidie 

aanvragen voor activiteiten voor eigen leden".

T18-183 C 2-okt-18 12. Regionaal Beleidsplan politie-

eenheid Den Haag 2019-2022 

De burgemeester zegt toe het verslag van het regio-

overleg voortaan weer toe te sturen.

(T18-183)

Burgemeester

T18-184 C 2-okt-18 12. Regionaal Beleidsplan politie-

eenheid Den Haag 2019-2022 

De burgemeester zegt toe het gebruik van camera’s bij 

de Veerweg te evalueren en daarna te bezien of dit ook 

op de kern Schoonhoven van toepassing kan zijn.  

(T18-184)

Burgemeester

T18-208 C 30-okt-18 5. Meerjarenbegroting 2019-2022 Burgemeester zegt toe de vraag CDA over de score 

participatiedoeleinden in 2022, hoger dan het landelijk 

gemiddelde (Waar staat je gemeente) schriftelijk te 

reageren. (T18-208)

Burgemeester

T18-213 C 20-nov-18 Ingekomen stukken uit de raad:

21.1.15 RIB Samenwerking met St. 

Leergeld Zuid-Holland Midden

Weth. Vente zegt een overzicht toe van de 

vergoedingen via st. Leergeld. (T18- 213)

Vente Afgedaan. Memo afdoening met overzicht vergoedingen in Raad 11 december 

2018, ingekomen stukken.

T18-214 C 20-nov-18 Ingekomen stukken uit de raad:

21.3.1 Verzoek i.v.m. Bevrijdingsdag

Burgemeester zegt toe op Bevrijdingsdag in zijn 

toespraak aandacht te besteden aan de rol van de 

Poolse bevrijders. (T18-214)

Burgemeester

T18-215 C 20-nov-18 7. Vragenhalfuur

CDA - Bushalte Bergambacht Noord 

ter hoogte van Molenlaan

Weth. Bening zegt toe de situatie van overstekende 

voetgangers onder de aandacht te brengen van Arriva 

en Provincie. (T18-215)

Bening

T18-216 C 20-nov-18 7. Vragenhalfuur

PK - Boa's

Burgemeester zegt toe de raad de planning in het 1e 

kwartaal 2019 toe te sturen.  (T18-216)

Burgemeester

T18-217 C 20-nov-18 9. Ondernemingsplan Promen 2019 Weth. Vente zegt toe cijfers te verstrekken van de 

verdeling verhuizing/pensionering/uit dienst van de 

WSW doelgroep. (T18-217)

Vente Afgedaan. Memo afdoening ingekomen stukken raad 11 december 2018

T18-218 C 20-nov-18 9. Ondernemingsplan Promen 2019 Wethouder Vente zegt toe de suggestie om de naam 

Prowork meer te gebruiken, te bespreken met de 

directie (T18-218)

Vente Afgedaan. Wethouder Vente neemt suggestie mee naar DB/AB-vergadering dd 

13/20 december as.

T18-219 C 20-nov-18 15. Monitor Sociale Zaken Weth. Vente zegt toe aan te geven wat de tools 

preventieve activiteiten schuldhulpverlening zijn. (T18-

219)

Vente Afgedaan. Raad 11 december 2018, RIB Tools preventieve activiteiten 

schuldhulpverlening

T18-220 C 20-nov-18 14. Informatieve bespreking RIB 

Overzicht lopende dossiers 

Weth. Bening ziet geen relatie tussen de MIRT en 

windmolens. Hij zegt toe die koppeling uit het stuk te 

schrappen. (T18-220)

Bening Afgedaan. Aangepaste versie raad 11 december 2018

T18-221 C 20-nov-18 14. Informatieve bespreking RIB 

Overzicht lopende dossiers 

Weth. de Wit zegt toe de raad te informeren over het te 

nemen besluit van het college over de uitbreiding van 

de kerk te Lekkerkerk. 

(T18-221)

de Wit
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